
Referat fra bestyrelsesmøde i Parkeringslauget den 23. januar 2017 

Deltagere: Flemming Mengers, Erik Granly og Birgit Mehl hos Flemming 

Dagsorden: 

1. Opfølgning på punkter fra tidligere bestyrelsesmøder 
1.1 Bump 
1.2 Oprydning i kælder 
1.3 Tinglysning af vedtægter 
1.4 Numre på parkeringspladser 

2. Påkørsel af port 
3. Mail fra Erik Nielsen 

Ad.1.1  Bump  

Da det kan være problematisk at opsætte bump på fliser, arbejder vi på nuværende tidspunkt 
ikke videre med dette. Det vil blive taget op igen, hvis vi oplever, at der køres for stærkt. 

Ad.1.2  Oprydning i kælder 

Der er stadig nogle, der ikke er klar over, hvad der må opbevares i kælderen på 
parkeringspladserne. Vi opfordrer endnu engang til, at man fjerner ikke tilladte effekter fra 
pladserne. 

Ad.1.3  Tinglysning af vedtægter  

Der arbejdes videre på at lave vedtægtsændringer, som kan fungere for parkeringslauget. Der 
tages kontakt til en advokat. 

Ad.1.4  Numre på parkeringspladser  

Der er 4 parkeringspladser, som ikke er nummereret. Flemming sørger for at det vil ske i den 
nærmeste fremtid.  

Ad. 2  Påkørsel af port 

Endnu en gang er porten blevet påkørt, hvilket resulterede i, at porten ikke kunne lukkes med 
”portåbner”. Vi opfordrer kraftigt til, at man giver sig til kende, når man har lavet en påkørsel. 

For at undgå flere påkørsler overvejer vi at opsætte skilte, der angiver frihøjden, og hvis dette 
ikke hjælper så videoovervågning. 

Ad.3 Mail fra Erik Nielsen 

Mail fra Erik Nielsen vedrørende elektronisk post er besvaret med en tilkendegivelse af, at vi 
synes, det er en god ide. 

 

Referent: Birgit Mehl 


